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Vážení spoluobčané, po delší době se k Vám opět dostává vydání občasníku Zpravodaj Velké Hleďsebe. 

Příčnou přestávky byly zejména nejednotné názory na četnost a způsob vydávání i vzhled jednotlivých čísel. 
V současnosti snad již panuje v této oblasti shoda a občasník je opět na světě. Bude zpracován cca 10x do 
roka a z toho budou dvě až tři vydání v barvě a kvalitním tisku. Zbývající čísla budou informativní a vyjdou 

v nebarevném tisku, který je výrazně rychlejší na zpracování a nelze opomenout ani pořizovací náklady na tisk.  
 
 

Výměna na postu starosty obce. 
 

Dne 14. března se vzdal RNDr. Padevět v úvodu 
19. zasedání zastupitelstva obce funkce starosty obce.  Pro 
většinu přítomných občanů, kteří se tohoto zasedání 
zúčastnili, to bylo překvapení. Překvapeni nebyli však 
všichni, protože někteří (a nejen zastupitelé) byli o tomto 
aktu informováni v předstihu. Koaliční zastupitele však pan 
Padevět o svém záměru neinformoval. Tisku pan Padevět 
sdělil, že se funkce vzdal, protože necítil podporu 
zastupitelů.  
Co však tomuto jeho kroku předcházelo ??!!  

Dne 5. března došlo na půdě obecního úřadu 
k několikrát odložené koaliční schůzce (OS SOS, ODS, OS 
Za lepší Hleďsebi, TOP-09). Tato schůzka byla iniciována 
starostou RNDr. Padevětem. Program jednání navrhl sám 
pan starosta a měl se týkat těchto oblastí. Zhodnocení 
r. 2011, úkoly pro rok 2012, termíny schůzek v r. 2012, 
Riviera, ubytovna (rozuměj bývalá posádková ubytovna), 
prodej movitých věcí z kasáren, prodej nemovitostí, prodej 
bytů, prodej pozemků, kurýr, www stránky, zlepšení 
komunikace mezi partnery koalice (předávání nezkreslených 
a nepravdivých informací a z toho plynoucích 
nedorozumění).  

Úvodem jednání pan starosta provedl jakousi 
rekapitulaci své práce i práce zastupitelstva za uplynulé 
období. Koaliční subjekty (OS SOS, ODS, OS Za lepší 
Hleďsebi) však na základě již déle trvající nespokojenosti 
s vedením obce ihned v úvodu této schůzky vyslovily 
nespokojenost s prací starosty RNDr. V. Padevěta a navrhly 
mu odstoupení z funkce starosty. Nutno ještě doplnit, že ona 
NESPOKOJENOST nebyla vyslovena poprvé, protože 
koaliční zastupitelé již delší období NECÍTILI PODPORU A 
JEDNOTU SLOV A ČINŮ ze strany RNDr. Padevěta. 
Jednalo se zejména o některé kroky pana Padevěta, které 
nebyly projednány v koalici, a rovněž již i zmiňované 
předávání nezkreslených a nepravdivých informací a z toho 
plynoucích nedorozumění. Rozpory panovaly i v názoru na 
naplňování volebních programů a transparentnost některých 
aktů.  

Po vzájemné diskusi všech zúčastněných požádal 
RNDr. V. Padevět přítomné o své další setrvání ve funkci 
starosty obce. Koaliční schůzka tímto skončila.  

V období od 5. do 14. března neměli koaliční 
zastupitelé obce žádné informace ze strany pana starosty 
RNDr. V. Padevěta v tom smyslu, že by se sám vzdal 
funkce starosty. Jak bylo úvodem konstatováno, oficiální 
informace přišla až 14. března na plánovaném 19. zasedání 
Zastupitelstva obce. 

Slovo starosty 
 

Vážení spoluobčané, 
mé jméno je Bohumil Kovařík a dne 22. března 

2012 jsem byl zvolen starostou Obce Velká Hleďsebe. 
Tento výrok není pouhým konstatováním, nýbrž 
vyjadřuje mou plnou vědomost velkého závazku vůči 
obci a vám, občanům. Jelikož zatím nejsem všem 
známý, rád bych ku příležitosti nástupu do funkce 
uvedl několik slov o sobě. 

V loňském roce jsem oslavil šedesáté narozeniny. 
Ve Velké Hleďsebi bydlím od roku 1974, tedy téměř 38 
let, i když původně pocházím z pošumavské vesnice 
poblíž Klatov. Do chebského regionu jsem se dostal 
jako voják z povolání; od roku 1972 jsem sloužil ve 
vojenském objektu na Dyleni. S příchodem nového 
milénia jsem se rozloučil s vojenskou uniformou, ale 
nadále jsem pracoval pro resort Ministerstva obrany. 
Kariéra ve vojenském prostředí byla kromě jiného 
časově náročná. Díky tomu jsem neměl možnost 
účastnit se veřejného dění natolik, abych se dostal do 
širšího povědomí spoluobčanů.  

Považuji se za přímého, čestného a zásadového 
člověka. Protiví se mi kariéristé a patolízalové; nemám 
rád lenochy a takzvané podrazáky, kteří se mi hnusí 
stejně tak jako vařená zelenina a rajská jablíčka. 

Co se týče mé volby starostou, bylo to pro mě 
složité a bolestivé rozhodování. Stál jsem před 
zásadní životní volbou a musel jsem dlouze rozmýšlet, 
zdali dát přednost práci, kterou jsem vykonával 40 let, 
či zda se vydat cestou zcela novou a plně se věnovat 
zájmům obce, na které mi záleží. Nakonec jsem zvolil 
cestu trnitější a funkci starosty jsem přijal. Výzvu pro 
mne představovalo zejména povolební uspořádání 
v obci, které si přáli sami občané. Rozhodl jsem se 
pracovat pro obec a vás, občany, a pokud tento slib 
nesplním, odstoupím. 

Jakožto starosta za své priority považuji 
otevřenost, vstřícnost vůči občanům, transparentnost 
a všeobecnou informovanost o dění v obci i na radnici. 
Další vytyčené cíle najdete v tomto zpravodaji. 
Prozatím se týkají pouze roku 2012. Do budoucna 
hodlám v tomto výročním trendu pokračovat.  
V žádném případě si nepřeji samozvaně vládnout. 
Naopak jsem si plně vědom toho, že jedině společná 
kolektivní spolupráce s vámi a zvolenými zastupiteli, 
výbory a komisemi může vést k naplnění vytyčených 
cílů. 

B.K. 



Po rezignaci pana Padevěta na funkci starosty 
obce bylo dohodnuto datum příštího zasedání 
zastupitelstva, kde byla jedinou náplní programu volba 
nového starosty naší obce. Na den 22. 3. 2012 bylo tedy 
svoláno 20. zasedání Zastupitelstva a novým starostou 
byl zvolen pan Bohumil Kovařík. Jeho dosavadní pozici 
místostarosty obsazuje pan Tomáš Tušl (jako zastupitel 
obce zvolen za OS Za moderní obec). RNDr. Vítězslav 
Padevět zůstává i nadále platným členem obecního 
zastupitelstva.  
 

Tento článek informuje na základě četných dotazů občanů 
naší obce o skutečnostech, které přímo souvisí se 
změnami ve vedení radnice. 

Stehlík Jan

 
Slovo místostarosty 

Vážení spoluobčané, jmenuji se Tomáš Tušl, 
narodil jsem se před 38 lety a pracuji jako projektant 
v soukromé firmě v Mariánských Lázních.  Bydlím trvale 
ve Velké Hleďsebi, jsem ženatý a jsem otcem třech dětí.  
Dne 22.března 2012 jsem byl po nelehkých jednáních 
zvolen do funkce místostarosty naší Obce. V rámci 
zmíněných jednání jsem dostal z několika různých stran 
(myšleno směrů) nabídku včetně podpory a následné 
pomoci k tomu, abych vykonával funkci starosty Obce. 
Chtěl bych využít této příležitosti a poděkovat všem 
zmíněným za vyslovenou důvěru, které si nesmírně 
vážím. Vím, že jsem mohl být ve funkci, kde bych měl 
daleko větší podporu, něž jsem získal pro funkci  

místostarosty. Pozici starosty Obce jsem od začátku všech jednání s díky odmítal a svůj názor jsem po celou dobu 
nezměnil. Měl jsem a mám pro to své důvody: rodinné důvody, malá zkušenost z komunální politiky, poměrně slabý 
mandát z komunálních voleb a v dnešní době něco trochu nepochopitelného - moje svědomí.Možná jsem tím právě 
promarnil životní šanci a možná i poslední příležitost v životě stanout na pozici starosty naší Obce. Nelituji toho a nikdy 
toho litovat nebudu. Práci pro Obec dokážu odvést v jakékoliv jiné pozici, třeba i v roli řadového občana.  

Když jsem byl v roce 2010 k mému překvapení zvolen do zastupitelstva Obce, šel jsem pracovat jako nováček 
s jediným cílem. Dělat práci pro tuto Obec. Dělat ji maximálně nezávisle a na základě složeného slibu, ve kterém jsem 
na svou čest a svědomí zavázal, že budu svoji funkci vykonávat svědomitě a v zájmu Obce.  

Dnes, když se ohlížím za svou 16 měsíční působností v Zastupitelstvu Obce, v kontrolním výboru, školské radě a 
stavební komisi, mohu s klidným svědomím říct, že jsem za tuto práci rád a mám z ní dobrý pocit. Udělal jsem ve 
svých pozicích a funkcích jen to, co jsem vykonat měl. Účastnit se všech zasedání a jednání, na kterých mi příslušelo 
být. Nevykonal jsem nic navíc a nevykonal jsem ani nic mimořádného, za co bych se měl pyšnit nějakým obecním 
vyznamenáním. Nemalou zásluhu na mé dosavadní práci má i dnes už bývalý starosta pan Padevět, který mi dal 
příležitost a důvěru vést stavební komisi. Po celé období jsem se snažil chovat jako nezávislý zastupitel, který dokáže 
zvednout ruku pro dobrou věc.  

Mé zvolení místostarostou Obce mohou někteří chápat jako přestup ze skupiny „A“ do skupiny „B“. Není tomu tak. 
Nikdy jsem se do žádné skupiny nezařazoval. Tímto nelehkým rozhodnutím si chci zachovat svou nezávislost a ve své 
funkci dokázat něco, čeho se mnozí obávají a nebo to udělat nechtějí. Překročení svých stínů z minulosti. Já žádný 
stín nemám. Chci se spíš dívat bez předsudků a zášti dopředu, než se ohlížet za minulostí, kterou už stejně 
nezměníme. Nejsem člověkem, který konflikty vyhledává nebo podněcuje, jsem člověkem kompromisu a klidného 
jednání, ať trvá jakkoliv dlouho. Chci dokázat, že je možná spolupráce i v pro někoho nemyslitelné kombinaci. Za tuto 
funkci jsem nezískal žádné výhody ani mi nebyly kladeny žádné podmínky. Naopak, já sám jsem se ujistil, že započatá 
práce bude dál pokračovat a bude řádně dokončena bez delšího čekání na obsazení vedení Obce.                       T. T. 

 
 

Reakce občanů na výměnu starosty 
 

O O  O, (očima občana obce) 
Právě jsem se vrátil (nikoliv z Hradu – viz Gottwald) z 20., tentokráte mimořádné schůze Zastupitelstva obce Velká 
Hleďsebe. Program zasedání demokraticky zvolených představitelů obce obsahoval, kromě obligátních organizačních 
záležitostí a „různého“, velikou atrakci – a sice volbu starosty obce. Na tuto, pro další vývoj obce dosti podstatnou  
událost se přišlo osobně podívat asi 40 občanů, čili zhruba 2% obyvatel.  Napadlo mě, že kdyby sem přijela zakrákorat 
třeba Helenka, účast našich ctěných spoluobčanů by nepochybně překročila desetinásobek této. 
Protože se o místní politiku zajímám věděl jsem, jaké tendence, napětí a tlaky se uvnitř devítičlenného zastupitelstva 
odehrávají. Funkce starosty v obci, kde není zvolena rada znamená, že veškerá výkonná moc  se  soustředí v jeho 
rukou bez korektivu dalšího kolektivního orgánu.  Obecně rozšířená představa, že „je jedno kdo tam je“ je stejně 
hloupá jako neinformovaná. Byl jsem porevolučním místostarostou Mariánských Lázní a dvě volební období členem 
tamní rady. Vím z vlastní zkušenosti, jaké turbulence vyvolá odstoupení starosty a volba nového. Proto jsem se vsadil, 
že za ten týden od rezignace RNDr. Padevěta  do stanovené volby nového starosty se zastupitelé na jeho osobě 
nedokážou dohodnout a volba skončí patem, čili nebude zvolen nikdo. Prohrál jsem. A jsem rád.  Pytle pod očima a 
apatie ve tvářích některých z  „obecních tatíků“ hovořily o tom, že jednání nebyla jednoduchá, trvala dlouho a někdy 
končila nezdarem . Výsledek ovšem stál za to. Veřejnost byla ušetřena emotivních výlevů, vzájemných osočování a 
výčitek. Volba starosty byla elegantní jako vévodkyně Kate při návštěvě školy v Oxfordu a rychlá jako příprava párku v 
rohlíku ve stánku Fandy  Křivance.  Za necelou půlhodinu od začátku zasedání jsem odcházel na Základnu (pivnice Na 
Hřišti) takto poučen: 
Novým starostou Velké Hleďsebe je pan Bohumil Kovařík. Pro mě přinejmenším záruka kontinuity směrování obce, 
protože byl místostarostou. 
Novým místostarostou je pan Tomáš Tušl – pro mě osobně největší překvapení. Vím, jakým tlakům musel v 
posledních dnech čelit, protože on byl tím příslovečným jazýčkem na vahách. Rozhodl se moudře. Ve prospěch 
pokračování ve zprůhledňování hospodaření obce, vstřícnosti k občanským iniciativám,  lepší komunikaci s veřejností 
atd.  Jeho  projev  mě  přesvědčil, že  ten  inteligentní  chlapec má  dostatek dnes  nevídané  skromnosti, chuti  se  učit  
 



a věnovat čas službě obci. Podtrhuji – on chce obci sloužit, nikoliv vládnout !!! 
Chovám naději, že nám z něj vyroste budoucí starosta, na kterého budeme jednou 
hrdi. Pokud svoji hřivnu nepromění za drobné a rodina mu to dovolí, bude z něj 
jednou politik velkého formátu.  
Poprvé jsem dnes viděl jinak neviditelného zastupitele pana Blovského, který se v 
průběhu jednání věnoval zejména svému telefonu a po skončení schůze bleskově 
nasedl do svého VW s prominentní SPZ a odfrčel  aby se ho nikdo nemohl na nic 
zeptat. Tak mě napadá, jak se asi ten sebevědomý hoch identifikuje s obcí a proč 
vůbec kandidoval do zastupitelstva? 
Jirka Bytel vůbec na zasedání nepřišel, což jsme si přebral jako že mu jeho voliči moc 
na srdci neleží. 
Paní Čajkovičová poněkud zdramatizovala hladký průběh schůze rezignací na post 
šéfové kulturní komise odvolávajíce se na „logiku zákona“. Myslím, že neměla pravdu, 
ale pro jistotu ji určitě starosta Kovařík jmenuje znovu, aby mohla ve svoji záslužné 
práci pokračovat bez výčitek svědomí. 
Nakonec pan Petr Kryštof poděkoval odstoupivšímu starostovi Víťovi  Padevětovi za 
práci, kterou pro obec vykonal  čímž ve mně rozfoukal plamének naděje, že slušnost 
ještě zcela neumřela, nicméně nám očividně stárne. 
Tož tak                                                                                           Václav Bartůšek 
 
 
Byl jednou jeden starosta 
Byl jednou jeden starosta jedné nejmenované obce. 
Samozřejmě byla doba, kdy ten starosta nebyl starostou, ale obyčejným občanem. 
Často vzpomínal, jak se po večerech nedívá na televizi, protože ji nemá. Prý tu 
televizi vlastně ani nepotřebuje, stačí mu, když si může něco pěkného a poučného 
přečíst. 
Proto v té době, kdy tento občan vstupoval do politiky, v jeho projevech byly slýchat i 
odkazy na starého čínského filozofa Konfucia. Myslím, že ho za tu 
"menšinovou"výstřednost, že nesleduje televizi, nikdo neodsuzoval a spíše každý 
obdivoval jeho znalosti, třeba již vzpomínaného Konfucia a některé myšlenky jeho 
učení. 
Zde si dovolíme připomenout některé základní teze tohoto filozofa. Jeho učení není  

Starosta vizionář 
Náš starosta to byl pán 

 
nejradši vše dělal sám.  

 

Vize honí vizi v hlavě 
vše plníme potom hravě. 

 

Věda,  nano, techno v parku 
přetavíme klidně marku. 

 

Ptej se lide na co chceš,  
snad odpověď dostaneš. 

 

V čele máme odborníky,  
co nevstanou za drobňáky. 

 

V názvu obce hleďsi sebe  
směle hleďme vzhůru v nebe. 

 

V kase zeje velká díra 
vyřeší to vaše víra. 

 

Zavři oči, uši k tomu 
cítit průšvih na sto honů. 

 

Akcionář hledá kroky 
před námi jsou chudé roky. 

 

Vize byla přece vizí,  
že nevyšla je nám cizí. 

 

Volby mění pohled k věci 
prý to byly jenom hecy. 

 

Náš starosta to byl pán,  
co pak zůstal skoro sám. 

 

Karel Borský 

náboženstvím, ale spíše morálkou, která má člověku pomáhat k dokonalosti.  
Zastával názor, že moudrost spočívá v chování, nikoli v získaných znalostech. Proto dával přednost svým principům 
před bohatstvím. Těmi zásadami byla např. ohleduplnost, nesobeckost, skromnost a empatie. 
Mnohým občanům tyto myšlenky učarovaly a přáli si mít zastánce takových idejí na své radnici. Proto vesničané po 
dlouhé době jakéhosi jednostranného ideologického útisku dali tomuto muži ve svobodných volbách důvěru a svými 
hlasy ho na radnici zvolili. Nikomu se slova jako spravedlnost a morálka nezdála být směšnými a zavrženihodnými 
pojmy. Právě naopak, nové pořádky založené na těchto principech většina lidí toužebně očekávala. I proto byl náš 
občan-politik později zvolen do funkce starosty. 
Ale jak šel čas, tak ten starosta si koupil i tu televizi a objevil její sílu. Objevil sílu slova vytištěného v novinách a později 
i v jiných médiích. Snad i uvěřil tomu, že slova stačí, i když se z těch slov dávno vytratily myšlenky Konfucia a jiných 
"překonaných mudrců", které měl dříve v repertoáru svých projevů. 
Postupem doby vystřídaly vzletné myšlenky výčty vystavěných chodníků a silnic a souhrny vysokých objemů 
finančních prostředků, které protečou obecní kasou. Stejně tak kolik peněz napěchuje obecní kasu z řady dotačních 
titulů.  
Ten starosta se obklopil spolupracovníky, kteří stěží něco vědí o pohledu Konfuciánů na svět. Obklopil se rádci, kteří 
svým přístupem spíše praktikovali myšlenky jistého Machiavelliho, o jehož existenci ale nejspíš nic netušili, ale to 
nevadí. Všichni přece známe politickou zásadu "účel světí prostředky", kdy se ve jménu "velkých cílů" přehlížejí 
všechny morální, právní a jiné principy a užívají se jakékoliv prostředky podle situace. 
A tak se prostě stalo, že po létech samovlády tohoto starosty se z jeho tábora jako argumenty ozývaly slovní spojení 
jako: "Politik nemá morálku a je zbytečné se jí dovolávat". Jinde jsme měli možnost si přečíst něco v tom smyslu, že 
čistá pravda neexistuje... Dnes bude na místě asi uvést trochu jiný citát učitele současných politiků, než ten notoricky 
známý a již uvedený "účel světí prostředky". 
Niccoló Machiavelli také napsal: "Viděl jsem houf hrobařů, tancovali držíce se za ruce a volali - vítán buď mor!" 
Pokud se někomu zdá, že hovoříme o někom či o něčem, co je mu povědomé, tak ta podobnost je čistě, ale opravdu 
čistě náhodná. A nebo ne ?                                                                                                                               Karel Borský

 
Základní cíle obce pro rok 2012 

 
 

Zastupitelstvo obce na svých jednáních projednalo a připravilo pro rok 2012 celou škálu akcí a opatření, která mají 
vést ke zlepšení podmínek života v obci a vzestupu kulturního i sportovního dění. Zastupitelstvo se bude zabývat 
i dalšími oblastmi o kterých se mezi občany nejen hovoří, ale které je roky trápí.  

Nutno ovšem připomenout, že vše nejde najednou a limitujícím faktorem jsou zejména finanční prostředky, které 
má obec k dispozici. Předpokládá se sice výnos z prodeje bytů v panelových domech, ale zastupitelé takto získané 
prostředky hodlají používat uváženě. Pro rok 2012 jsou určeny tyto základní směry (akce): 

 



1. Úprava komunikací v obci.  
V tomto roce chce obec pokročit v úpravách zanedbané silniční sítě. Jsou plánovány tyto základní akce: 
• Stavební úpravy Husovy a Kollárovy ulice 
• Stavební úpravy komunikací na sídlišti Klimentov (větev „B“) včetně odvodnění komunikace + dešťová 

kanalizace  
Jsou připraveny i další akce, ale jejich realizace v tomto roce je odvislá od celkové vyčleněné částky na stavební 
úpravy a konkrétních nákladů. Dalšími připravenými akcemi jsou: 
• pokračování stavebních úprav komunikací na sídlišti Klimentov 
• dokončení stavebních úprav slepých uliček navazujících na realizované stavební úpravy ulice K Riviéře (ulička 

k hájovně, ulička k Ledvinům a ulička ke Kryštofům) 
• chodník podél Klimentovské ulice (od mostku k zastávce MHD Klimentov na pravé straně směrem 

do Klimentova) 
 

2. Příprava projektové dokumentace na další stavby / rekonstrukce.  
Obec deklaruje snahu pokračovat v  dalších úpravách veřejné silniční sítě. Je v plánu zpracování projektové 
dokumentace na tyto akce: 
• stavební úpravy komunikace Pohraniční Stráže (od prádelny ke křižovatce „U Růžku“) 
• stavební úpravy komunikací Luční a Purkyňova 
• chodník podél Klimentovské ulice (od mostku k zastávce MHD Velká Hleďsebe – Růžek na levé straně směrem 

do Velké Hleďsebe) 

3. Výstavba inženýrských sítí v areálu bývalých 
kasáren Klimentov. 
Obec požádala o dataci do výše 10 miliónů korun.  
 

4. Vybavení tělocvičny v Klimentově a zahájení jejího 
provozu.  
Na vybavení tělocvičny obec získala dotaci ve výši 
cca půl miliónu korun.  
 

5. Bývalá vojenská ubytovna v Klimentově. 
Do konce roku připravit záměr dalšího využití od roku 
2013.  
 

6. Prodej nepotřebného movitého majetku. 
Majetek obec získala převedením od Ministerstva 
obrany ČR v roce 2006.  

7. Prodej bytů v panelových domech a vybudovaných 
kotelen. 
Předpokládané ukončení prodeje říjen 2012.   
 

8. Komplexní řešení vytápění sídliště Klimentov.    
 

9. Dům občanské vybavenosti (bývalá VZK 
v Klimentově). 
Najít smysluplné využití této vzhledově atraktivní 
budovy, která svým vnitřním uspořádáním, 
technickým řešením i omezením z hlediska dotace 
na rekonstrukci dělá na čelech zastupitelů nejednu 
vrásku.  
 

10. Podpora kulturních a sportovních akcí v obci.   
 

 
 

 
 
 

Naši 
jubilanti 

Vážení spoluobčané,  
dovolte nám, abychom jménem obce popřáli všem,  

kteří v těchto měsících slaví své narozeniny. 
V lednu oslavili narozeniny: V únoru oslavili narozeniny: V březnu oslavili narozeniny: V dubnu oslavili narozeniny: 
Cabanová Marie 
Čajkovič Vojtech 
Čerstvý Jaroslav 
Danková Anna 
Fričová Marie 
Hájková Irena 
Havrdová Julie 
Kacerovská Mária 
Kutil Josef 
Ondříčková Jarmila 
Schleiss Jiří 
Šejvl Václav 
Špička Milan 
Švarc Jan  
Švarc Josef 

Černý Miloš 
Drábková Eva 
Hellmich Lubomír 
Charvát Ottomar 
Kašpar Josef 
Koláříková Julianna 
Kolková Marie 
Košková Marie 
Krajovanová Marie 
Kysela Juraj 
    Lovčinská Jiřina 
      Máchová Jana 
        Procházka Václav 
        Sojková Květomila 
          Zemna Václav 
 

Kalfus Josef 
Kúdelová Miroslava 
Pustinová Marie 
Kořínek Josef 
Božovský František 
Malcová Růžena 
Márová Erika 
Roubíčková Vlastimila 
Poláková Veronika 
Macháček František 
Foltová Eva 
Kalčík Jaromír 
Andrejko Pavel 
Švejdová Josefína 
Vondřichová Jaroslava 
Javůrek Vilém 
Turna Miroslav  
Kúdela Florian 
Haladová Květoslava 
Kosmatová Helena 
 

Barlogová Drahoslava,  
Divišová Eva 
Dokulil Vladimír 
Gedeon Filip 
Gritzová Eva 
Kostrhúnová Ludmila 
Kozlík Jaroslav 
Miškovičová Marie 
Roučková Bohumila 
           Suda Jaroslav 
              Tvrdý Jiří 
               Volfová Mária 
                Vondřichová Marie 
                 Wolf Jaroslav 
 

 

 
Informace: Uzávěrka dalšího čísla Zpravodaje V.H. je 21. 5. 2012. Své příspěvky můžete zasílat na tyto adresy: 

zpravodaj.vh@seznam.cz  /  matrika@obecvh.cz    
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